
Zápisnica  
 

z  verejného rokovania Obecného zastupiteľstva v Podbieli  

zo dňa  26. júla 2012 
 

Prítomní:   JUDr. Jozef Domiňák – starosta obce   

Poslanci:    Bc. Pavol Kudzbel, Pavol Loffaj, Dušan Dvorský, Ľubomír Franko, Rudolf 

Veselý, Slavomír Korčuška  

Neprítomná:  Ing. Iveta Kanderková – ospravedlnená  

Hl. kontrolór obce:   Viera Bebejová  

Ďalší prítomní: podľa prezenčnej listiny   

 

 

K bodu číslo 1: Otvorenie  

Starosta obce JUDr. Jozef Domiňák privítal prítomných členov obecného zastupiteľstva a 

prítomných občanov. Skonštatoval, že sú prítomní 6 poslanci a  obecné zastupiteľstvo je 

uznášaniaschopné.   

 

K bodu číslo 2: Schválenie programu rokovania  

Starosta obce oboznámil prítomných s predloženým programom a opýtal sa na doplňujúce návrhy.  

Nikto z poslancov nemal žiadne pripomienky. Hlasovaním „za“  navrhnutý program  hlasovali 

všetci 6 prítomní poslanci. Zasadanie obecného zastupiteľstva sa riadilo týmto programom.  

 

K bodu číslo 3: Voľba  návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice   

Do návrhovej komisie boli starostom navrhnutí: Rudolf Veselý a Dušan Dvorský. Hlasovaním ,,za“ 

Rudolfa Veselého boli 5 poslanci, 1 sa zdržal hlasovania. Hlasovaním ,,za“ Dušana Dvorského boli 

5 poslanci, 1 sa zdržal hlasovania. Za overovateľov zápisnice starosta určil Ľubomíra Franka 

a Pavla Loffaja, za zapisovateľku Alenu Mišunovú. 

 

K bodu číslo 4: Správa o plnení uznesení obecného zastupiteľstva  

Starosta obce JUDr. Jozef Domiňák informoval o plnení uznesení z riadnych zasadnutí zo dňa 

13.1.2012 a 27.4.2012 a z mimoriadnych zasadnutí zo dňa 20.1.2012 a 24.2.2012. Správu o plnení 

uznesení poslanci dostali v písomnej forme na preštudovanie. K  tomuto bodu z poslancov  nikto 

nemal pripomienky. Hlasovaním ,,za“ vzatie správy na vedomie boli všetci 6 prítomní poslanci. 

Správa tvorí prílohu zápisnice. 

 

K bodu číslo 5: Správa hlavného kontrolóra obce o výsledkoch kontrolnej činnosti za obdobie 

2. štvrťroka 2012 

Starosta obce oboznámil prítomných, že Správu hlavného kontrolóra obce o výsledkoch kontrolnej 

činnosti za obdobie 2. štvrťroka 2012, z previerky Zariadenia školského stravovania, z kontroly 

bankových výpisov, preverenia pohľadávok, zmlúv a daní z nehnuteľností a ostatných miestnych 

daní a poplatkov dostali poslanci s predstihom na preštudovanie. V ďalšom vyzval hlavnú 

kontrolórku obce Vieru Bebejovú, či chce vo veci predloženej správy niečo doplniť. Hlavná 

kontrolórka zdôraznila problém nedoplatkov poplatkov vyberaných za psov a odvoz komunálneho 

odpadu. V diskusii sa poslanci pýtali hlavnej kontrolórky na spôsob vymáhania nedoplatkov. 

Starosta poslancov informoval, že obecný úrad bude rešpektovať návrh hlavnej kontrolórky na 

riešenie zistených nedostatkov, a obecný úrad bude vyzývať písomne neplatičov na vyrovnanie si 

pohľadávok, resp. bude pristúpené k vydaniu rozhodnutí v súlade s príslušným VZN obce, čo bude 
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ako podklad pre prípadné vymáhanie nedoplatkov cestou exekučného konania. Keďže v ďalšom 

k bodu poslanci nemali pripomienky starosta ukončil diskusiu a navrhol bod vziať na vedomie. 

Hlasovaním ,,za“ prednesený návrh hlasovali všetci 6 prítomní poslanci. Správa tvorí prílohu 

zápisnice.     

 

K bodu číslo 6: Schválenie Plánu práce hlavného kontrolóra obce na obdobie 2. polroka 2012 

Plán práce hlavného kontrolóra Obce Podbiel na obdobie 2. polroka 2012 bol vystavený na verejnej 

výveske v zákonom stanovenej lehote. Na jeho úpravu alebo doplnenie nikto nepodal v tejto dobe 

žiadne  pripomienky, v rámci otvorenej diskusie k nemu poslanci nemali žiadne pripomienky.  

Starosta obce dal návrh na uznesenie, v ktorým sa schvaľuje Plán práce hlavného kontrolóra Obce 

Podbiel na obdobie 2. polroka 2012. Hlasovaním ,,za“ boli všetci 6 prítomní poslanci. Plán práce  

tvorí prílohu zápisnice. 

 

K bodu číslo 7: Schválenie platu  starostu obce 

Starosta bod rokovania uviedol tým, že pripomenul poslancom povinnosť vyplývajúcu im zo 

zákona č. 253/2004 Z.z. jedenkrát ročne prerokovať plat starostu obce. Uviedol, že osobne nemá 

žiadne nároky súvisiace s výškou jeho súčasného platu. Vyzval zástupcu finančnej komisie, ktorá 

plat starostu prerokovala na svojom zasadnutí, aby predniesol stanovisko komisie. Stanovisko 

komisie predniesol zástupca starostu Bc. Pavol Kudzbel, ktorý uviedol, že komisia navrhuje 

ponechať v súčasnej výške. Po prerokovaní podľa ustanovenia § 2 ods.4 zákona č. 253/1994 Z.z. sa 

plat starostu obce navrhuje ponechať bez zmien vo výške priemerného zárobku v národnom 

hospodárstve SR za rok 2011 zvýšený o 15%, t.j. v sume 1789,722 eur, po zaokrúhlení 1790 eur. 

V diskusii poslanci nemali žiadne pripomienky, ani návrhy. Hlasovaním ,,za“ prednesený návrh boli 

všetci 6 prítomní poslanci. 

 

K bodu číslo 8:  Schválenie darovacej zmluvy – drevenica súpisné číslo 112 
Starosta obce vysvetlil prítomným a poslancom, že nehnuteľnosť - rodinný dom súp. číslo 112 

manželov MUDr. Jiřího Brabca a manž. MUDr. Vítězslavy Brabcovej, obaja trvale bytom Okrajová 

č. 1390/33, Havířov, Podlesí je v dezolátnom stave a majitelia sa rozhodli darovať ho obci, ktorá ho 

po predchádzajúcich konaniach bude asanovať. Pripomenul, že darovaciu zmluvu už schvaľovali na 

predchádzajúcom zasadaní obecného zastupiteľstva, táto sa však vzťahovala len na pozemky. 

Doplnenie o drevenicu bude len rozšírením už prijatého uznesenia. Bc. Pavol Kudzbel za finančnú 

komisiu informoval, že táto odporúča takto upravené uznesenie schváliť. Hlavná kontrolórka 

nemala žiadnu pripomienku. V otvorenej diskusii k bodu poslanci nemali žiadne pripomienky. 

Hlasovaním ,,za“ uzatvorenie darovacej zmluvy rozšírenej o rodinný dom súpisné číslo 112 boli 

všetci  6 prítomní poslanci.  

 

K bodu číslo 9: Schválenie udelenia odmien dôchodcom pri príležitosti Mesiaca úcty k starším 

Starosta obce informoval poslancov, že pri príležitosti akcie pre dôchodcov v rámci Mesiaca úcty 

k starším v mesiaci október navrhuje odmeniť sumou 170 eur a ďakovnými listami pán Jána 

Lukáčika  a pani Vilmu Mikulášikovú za dlhoročnú, zodpovednú a dobrovoľnú  prácu v oblasti 

verejnej správy a pri rozvoji obce Podbiel. Vyzval Bc. Pavla Kudzbela, aby predniesol stanovisko 

finančnej komisie, ktorá tento návrh prerokovala na svojom zasadaní. Bc. Kudzbel predniesol, že 

fin. komisia hlasovaním udeľovanie odmien v tomto roku neschvaľuje. Sám za seba však tiež 

oznámil, že svoje stanovisko zo zasadania komisie prehodnotil a osobne je za to, aby sa odmeny 

dôchodcom udelili. Starosta k bodu otvoril diskusiu. Spýtal sa tiež na to, či má niekto z poslancov 

iný návrh na udelenie odmien. Poslanci sa pýtali, prečo fin. komisia nesúhlasila s udeľovaním 

odmien a aká suma sa v prípade schválenia udelí. Bc. Pavol Kudzbel informoval, že členovia 

komisie, okrem jednej členky, namietali odmeňovanie, nakoľko sa ostatní občania môžu cítiť 
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diskriminovaní. Keďže nikto z poslancov už nemal žiadne pripomienky ani návrhy, starosta 

predniesol návrh na uznesenie, ktorým sa odmeny udelia Jánovi Lukáčikovi a Vilme Mikulášikovej, 

vrátane ďakovných listov. Hlasovaním ,,za“ udelenie odmien vo výške 170 eur a ďakovných listov 

uvedeným občanom bolo všetkých 6 prítomných poslancov.  

 

K bodu číslo 10: Schválenie návrhu VZN obce o určení mesačného príspevku  

Starosta zastupiteľstvo informoval, že návrh VZN bol vystavený na verejnej výveske v zákonom 

stanovenej lehote. Na jeho úpravu neprišli zo strany občanov, ani poslancov žiadne pripomienky. 

Bc. Pavol Kudzbel predniesol stanovisko fin. komisie, ktorá súhlasí s predloženým návrhom, hlavná 

kontrolórka nemala pripomienky. V rámci otvorenej diskusie sa poslanci opýtali, či sa pokryjú 

všetky náklady, bola otázka či pokryje kapacitu aj jedáleň. Starosta obce odpovedal, že v súvislosti 

s nárastom detí je predpoklad pribratia ďalšej učiteľky do MŠ na polovičný úväzok. Toto sa však 

ukáže až po 1.9.2012, kedy bude jasné, koľko detí do MŠ nastúpi. Kapacita jedálne je dostačujúca.  

Príspevok náklady na prevádzku MŠ nepokryje ani zďaleka, bude však aspoň čiastočnou 

kompenzáciou zvýšených nákladov. Po ukončení diskusie dal starosta hlasovať za schválenie 

návrhu VZN. Pred hlasovaním upozornil na potrebu dosiahnutia trojpätinovej väčšiny prítomných 

poslancov. Hlasovaním ,,za“ predložený návrh bolo všetkých 6 prítomných poslancov. 

 

K bodu číslo 11: Schválenie použitia rezervného fondu  na vyplatenie vykúpených pozemkov 

Starosta obce navrhol použiť rezervný fond vo výške 1600 eur na vyplatenie pozemkov odkúpených 

od vlastníkov pre účely výstavby miestnych komunikácií v lokalite obce Pod Pálenicou. Keďže pri 

prijímaní rozpočtu na tento kalendárny rok nebol jasné, akým spôsobom sa podarí ukončiť výkup 

pozemkov, nebolo možné rozpočtovať ani sumu potrebnú na vyplatenie pozemkov. V diskusii sa 

poslanci pýtali, koľko je už vykúpených pozemkov, koľko ešte treba vymeniť a čo s takými, ktorí 

nechcú ani jednu variantu. Odpovedal starosta obce, že v súčasnosti sú oslovovaní tí občania, ktorí 

nesúhlasili s predajom pozemkov na zámeny. Zostalo doriešiť ešte približne 1200 m
2
 pozemkov. Po 

vyčerpaní tohto spôsobu vysporiadania bude prijatý ten variant (podľa už schváleného uznesenia), 

ktorý bude podľa veľkosti zostatku najprijateľnejší pre vlastníkov, aj pre obec. V prípade, ak bude 

pristúpené k vyvlastňovaniu, bude sa cena pozemkov určovať podľa znaleckého posudku. Bc. Pavol 

Kudzbel predniesol stanovisko fin. komisie, ktorá odporúča použiť na vyplatenie pozemkov 

rezervný fond. Hlavná kontrolórka nemala proti tomuto riešeniu pripomienky. Hlasovaním ,,za“ 

predložený návrh bolo všetkých 6 prítomných poslancov.  

 

 

K bodu číslo 12: Schválenie doplnku k zmluve medzi Obcou Podbiel a Henrietou 

Gányovicsovou  

Starosta obce vysvetlil prítomným, že pani Gányovicsovej bol uznesením OZ č.2/2011 zo dňa 

28.4.2011 bod B/20 schválený predaj nehnuteľností, avšak k nehnuteľnostiam uvedeným na LV 

č.1105 je potrebné doplniť slová stavba súpisné číslo 470 na parcelách č.799/4 a č.799/8, výrobná 

hala a sušiareň reziva. Ide o formálny nedostatok, ktorý je však potrebné napraviť prijatím 

doplňujúceho uznesenia. Vyzval Bc. Pavla Kudzbela na prednesenie stanoviska fin. komisie. 

Zástupca starostu tlmočil, že fin. komisia súhlasí s doplnením uznesenia o predaj nehnuteľnosti 

súpisné číslo 470. Hlavná kontrolórka nemala námietky. V otvorenej diskusii poslanci nemali 

k návrhu žiadne pripomienky. Hlasovaním ,,za“ predložený návrh o schválení Dodatku k zmluve 

medzi Obcou Podbiel a Henrietou Gányovicsovou bolo všetkých 6 prítomných poslancov. 

 

K bodu číslo 13: Schválenie zámennej zmluvy medzi Obcou Podbiel a Martinom Krškom  

Starosta uviedol bod rokovania objasnením stavu vyspriadania pozemkov pod chodníkom v časti 

obce Ulička, kde boli s vlastníkmi pozemkov uzavreté zmluvy o budúcej zmluve. Nehnuteľnosti sú 
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navrhované na zámenu za účelom ukončenia majetkového vysporiadania pozemkov pod týmto 

chodníkom. Pozemky sa zamieňajú s Marekom Krškom, bytom Podbiel 153, ktorý sa medzičasom 

stal vlastníkom časti pozemkov pod chodníkom. Ide o výmeru 11,5 m
2
, pričom obec ponúka 

menovanému občanovi pozemky v rovnakej výmere v lokalite Horečervenie, kde občan v minulosti 

prejavil záujem o výstavbu rekreačnej chaty. Bc. Pavol Kudzbel predniesol stanovisko finančnej aj 

stavebnej komisie, ktoré obidve odporúčajú prijatie takéhoto uznesenia. Námietky nemala ani 

hlavná kontrolórka obce. Hlasovaním ,,za“ predložený návrh na zámenu pozemkov bolo všetkých 6 

prítomných poslancov. 

 

K bodu číslo 14: Schválenie zmluvy o predaji pozemkou medzi Obcou Podbiel a Petrom 

Brunčiakom 

Starosta predniesol žiadosť Petra Brunčiaka a manželky Vlasty Brunčiakovej, obaja bytom Podbiel 

č.459, ktorí žiadali obec o predaj nehnuteľností za účelom vysporiadania pozemkov priľahlých 

k stavbe vo vlastníctve nadobúdateľov v lokalite obce Krivý kút. Ide o výmera podielov spolu 103,8 

m
2
 za sumu 1,3278 eur/m

2
. Starosta ďalej pripomenul poslancov otázku vysporadúvania pozemkov 

v tejto lokalite, k čomu už boli prijaté uznesenia obecného zastupiteľstva v uplynulých obdobiach. 

Bc. Pavol Kudzbel predniesol stanovisko finančnej aj stavebnej komisie, ktoré s predajom 

pozemkov súhlasia. Hlavná kontrolórka nemala k predaju žiadne pripomienky. V diskusii nikto 

s prítomných poslancov nemal k návrhu pripomienky. Hlasovaním ,,za“ predložený návrh na predaj 

pozemkov Petrovi Brunčákovi s manželkou bolo všetkých 6 prítomných  poslancov. 

 

K bodu číslo 15:  Prehodnotenie výstavby časti chodníka Ulica   
Starosta obce poslancom pripomenul rokovanie obecného zastupiteľstva v mesiaci január 2012, kde 

bola prerokúvaná možnosť výstavby chodníka v časti obce Ulica a k tomuto podaná petícia občanov 

obce. Na tomto zasadaní bol prijatý záver, v zmysle ktorého, ak nebude obec vynakladať finančná 

prostriedky na dofinancovanie prípadných úspešných žiadostí o dotácie na investičné akcie, prikročí 

v čiastočnej výstavbe chodníka v časti Ulica s použitím rezervného fondu. Keďže takáto situácia 

nastala, je potrebné rozhodnúť, či a akým spôsobom obec prikročí k výstavbe chodníka. Navrhuje 

preto, aby obec dala vypracovať dielčí rozpočet na túto časť chodníka, na základe čoho bude možné 

prijať konkrétne rozhodnutie, či obec do tejto akcie v tomto roku ešte pôjde. Pripomenul, že je 

potrebné s časového hľadiska počítať ešte s verejným obstarávaním. Uvedené skutočnosti boli 

zachytené v uznesení obecného zastupiteľstva č.1/2012 z 13.1.2012 bod A/3. Realizácia výstavby 

sa bude týkať úseku od autobusovej zastávky smerom na Zuberec až po odbočku na Lány. Po 

vyhotovení rozpočtu navrhuje k tomuto zvolať mimoriadne zasadanie obecného zastupiteľstva. 

Zástupca starostu Bc. Pavol Kudzbel tlmočil stanoviská finančnej aj stavebnej komisie, ktoré 

súhlasia s takýmto riešením veci. V priebehu diskusie nemali poslanci k prednesenému návrhu 

pripomienky, ani návrhy. ,,Za“ návrh uznesenia v znení, aby bol vypracovaný dielčí rozpočet a po 

ňom zvolané mimoriadne zasadanie obecného zastupiteľstva, ktoré rozhodne o ďalšej výstavbe 

chodníka hlasovali 5 poslanci 1 sa zdržal hlasovania.  

 

K bodu číslo 16: Žiadosti občanov  

a)  o predĺženie zatváracích hodín. Starosta obce informoval, že niektoré reštauračné zariadenia si 

podali na obecný úrad žiadosti o predĺženie zatváracích hodín vo svojich zariadeniach. Keďže 

žiadosti boli predložené pred začatím „letnej sezóny“ a obecné zastupiteľstvo sa koná až mesiac 

neskôr, boli žiadosti dané k predbežnému prerokovanie komisii pre ochranu verejného poriadku, 

ktoré sa uzniesla, že treba dať predbežne kladné stanovisko a následne toto stanovisko prerokovať 

na zasadaní zastupiteľstva. Obecné zastupiteľstvo takto vyšlo v ústrety podnikateľským subjektom 

aj v predchádzajúcich rokoch, a nič nebráni tomu, aby takto bolo postupované aj v tomto roku. 

Informáciu doplnil, že predbežné stanovisko bolo na predĺženie zatváracích hodín v dňoch 
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pondelok až štvrtok a v nedeľu do 23.00 hodiny, v piatok a v sobotu do 24.00 hodiny. Predseda 

poriadkovej komisie poslanec Slavomír Korčuška sa vyjadril, že komisia odporúča schváliť tento 

návrh, pretože neboli v minulom roku žiadne problémy zo zatváracími hodinami. Hlasovaním ,,za“ 

predĺženia zatváracích hodín podľa predbežného stanoviska komisie na ochranu verejného poriadku 

boli všetci 6 prítomní poslanci. 

b) Ing. Šramka a RNDr. Ľubica Šramková z Trenčína žiadali o možnosť odkúpenia 1 ks lavice.  

Finančná komisia nedoporučuje z dôvodu, že lavice sa používajú pri usporadúvaní rôznych 

kultúrnych a športových podujatí. V rámci otvorenej diskusie sa poslanci stotožnili so stanoviskom 

finančnej komisie a hlasovaním „za“ zamietnutie žiadosti bolo všetkých 6 prítomných poslancov.    

c) o umiestnenie videohier a stávkového terminálu v pohostinstve Kaja Podbiel. Poriadková 

komisia navrhla zamietnuť žiadosť, aby sa nepodporovalo v obci gamblerstvo a tiež z toho dôvodu, 

že medzičasom sa zmenil aj majiteľ pohostinstva. Hlasovaním „za“ zamietnutie žiadosti bolo 

všetkých 6 prítomných poslancov.   

d) Pavol Gonda, vydanie predbežného stanoviska na výstavbu letnej terasy na zadnej časti bytovky. 

Žiadosť bola prerokovaná v stavebnej aj fin. komisii. Obidve komisie sa stotožňujú s návrhom, aby 

možnosť odkúpenia pozemkov bola ponúknutá ostatným vlastníkom bytov v tejto bytovke, ktorí ich 

tak, či tak už čiastočne využívajú na drobnú poľnohospodársku výrobu. Komisie nevidia iné 

hospodárnejšie využitie týchto pozemkov v budúcnosti. Bc. Pavol Kudzbel tlmočil návrh komisií, 

aby sa vydanie stanoviska obce k kúpe pozemkov odložilo až po vyjadrení sa vlastníkov bytov 

v bytovke. Hlavný kontrolór obce nemal k takémuto riešeniu pripomienky. Hlasovaním „za“ 

odloženie vyjadrenia k žiadosti Pavla Gondu a oslovenie vlastníkov bytov v bytovke boli všetci 6 

prítomní poslanci. 

  

K bodu číslo 17: Informácie starostu obce :  

a) riešenia pozemkov ObPÚ Námestovo ( Dreveniak, Natália Siteková ) 

b) o odstúpení od zmluvy o dielo č. 6//2012 – rekonštrukcia el. rozvodov v budove ZŠ  

c) o výsledkoch prijímacieho konania detí do materskej školy a predpokladaných opatreniach  

zo strany zriaďovateľa 

d) o spoplatnení web stránky Obce Podbiel 

e) o realizovaní požiadavky vedúcej DFS Podbielan na platenie M. Orčíkovej za vedenie 

súboru   

f) o potrebe prípravy projektov do nasledujúceho  programovacieho obdobia podpory 

eurofondov od roku 2014 

g) o úprave rozpočtu Obce  Podbiel  

 V rámci podaných informácií predniesol starosta obce poslancom aj návrh na navýšenie 

položky rozpočtu obce na vybudovanie viacúčelového ihriska za kultúrno-športovou halou o 500 

eur, na základe čoho by bolo možné dokončiť položenie antuky na celej ploche ihriska ešte v tomto 

roku. Keďže v rámci diskusie nemal nikto z poslancov k prednesenému návrhu pripomienky, ani 

hlavný kontrolór obce, poslanci hlasovaním „za“ prednesený návrh schválili navýšenie položky 

rozpočtu na vybudovanie viacúčelového ihriska za KŠH o 500 eur. 

Prednesené informácie vzali poslanci hlasovaním na vedomie. 

 

K bodu číslo 18: Interpelácie poslancov a občanov 

 Rastislav Malatinka sa spýtal, ako sa bude prevádzkovať ihrisko za športovou halou. 

Odpovedal starosta obce, že po dobudovaní celého komplexu bude nevyhnutné prijať pracovníka na 

50 % úväzok, ktorý bude dozerať na chod ihriska aj športovej haly. Poslanec Slavomír Korčuška sa 

spýtal, či bude mať aj vyhradené hodiny. Táto otázka nie je momentálne aktuálna, bude sa riešiť po 

dobudovaní a sprevádzkovaní ihrísk.  
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 Poslanec Rudolf Veselý sa informoval, čo s túlavými psami v obci a ako sa budú pokutovať 

majitelia. Odpovedal starosta obce, že sú firmy, ktoré takýto odchyt túlavých psov robia, ale obec 

musí platiť útulok, a či bude možné nájsť majiteľa. Poslanci navrhovali známky pre psov, aby sa 

mohol pes identifikovať, ale aj tak musí byť odchyt psa. Odpovedal starosta obce, že perspektívne 

každý pes bude vybavený čipom, obec čítačkou, a tak sa zistí majiteľ. 

 Poslanec Pavol Loffaj sa spýtal, ako je to ohľadom odpadu pri zaplatení na pol roka, keď sa 

občan dlhodobo zdržiava v zahraničí. Odpovedal starosta obce, že na to máme VZN obce 

o odpadoch, v ktorom je počítané aj s takýmito možnosťami, a postupuje sa podľa neho.  

 Poslanec Slavomír Korčuška sa spýtal, či sa nebude čistiť kanál na Zámostí, pri Jánovi 

Karisnom je potrebná preložka stĺpu verejného osvetlenia, a tak isto pri novostavbe Radoslava 

Čuporáka. Odpovedal starosta obce, že kanál sa čistil pred 2 rokmi. A nie je vyspádovaný, pri 

zanesení ho bude potrebné vyčistiť znova. S prekládkou verejného osvetlenia pri Jánovi Karisnom 

sa počíta v budúcom týždni, u pána Čuporáka bude najprv potrebné ozrejmiť umiestnenie stĺpa, 

nakoľko je presvedčený, že je na obecnom pozemku.   

 Rastislav Malatinka sa spýtal na kompostovisko a stavebný odpad,  kde je skládka. Starosta 

obce odpovedal, že to rieši VZN o odpadoch. Ak občan má viac odpadu, musí sa dohodnúť 

s Technickými službami v Ružomberku, resp. Mestom Trstená na pristavení veľkoobjemového 

kontajnera. Obec zodpovedá len za likvidáciu stavebného odpadu do 1 m
3
 na rok. kontajneri. 

Verejné kompostovisko nemáme, takýto odpad sa má kompostovať doma. 

 Poslanec Ľubomír Franko sa spýtal, či sa ide urobiť úprava kanála pri Kovalčíkovi. 

Odpovedal starosta obce, že  by nebolo od veci, ak by aj občania trochu dbali na poriadok pred 

svojimi domami. Prakticky na celom území Podčervenia je to všade v poriadku, okrem tohto úseku 

kanála. Nevylúčil, že po vykonanej kontrole obec prikročí k údržbe tohto úseku kanála.    

Tento bod berú poslanci na vedomie. 

 

K bodu číslo 19: Záver   
Starosta obce poďakoval prítomným poslancom a občanom za účasť a ukončil rokovanie obecného 

zastupiteľstva.  
 

 

 

Overovatelia zápisnice: Ľubomír Franko    ....................................... 

   

                                               Pavol Loffaj               ....................................... 

      
 

 

   JUDr. Jozef Domiňák  

                 starosta  obce 

  

 

Prílohy: - uznesenie číslo 5/2012 

   - pozvánka 1 ks 

  - prezenčné listiny 2 ks 

- plán kontrolnej činnosti za obdobie 2.štvrťroka 2012 

- VZN obce o určení mesačného príspevku  

- predložené žiadosti  


